
Tvedestrand kommune Møteprotokoll

Utvalg: Formannskap
Møtested: administrasjonsbygget
Dato: 18.01.2011
Tid: 17:00

Faste representanter som møtte:
Jan Dukene Leder TTL
Carl F. Bertelsen Nestleder H
Morten Foss Representant AP
Aud Angelstad Representant SP
Ole Goderstad Representant H
Line Mørch Representant V
Jørgen Goderstad Representant SP
Marit Johanne Aass Representant SV
Hege Bjerkeseth Representant TTL
Faste representanter som hadde forfall:

Vararepresentanter som møtte:

Fra administrasjonen møtte:
Kari Stoveland Sjursen Kommunalsjef



Saksliste
Saksnr Innhold

PS 1/11 Iverksetting av vedtak gjort av kommunestyret i 2009/2010
PS 2/11 Fritak verv

PS 3/11 Referat- og drøftingssaker

Merknader til protokoll
Ingen merknader

Merknader til innkalling og saksliste
Ingen merknader

Tvedestrand, 18.01.2011

Kari Stoveland Sjursen
Kommunalsjef



PS 1/11 Iverksetting av vedtak gjort av kommunestyret i 2009/2010

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av politiske saker fra 1.10.2009 til 
1.1.2011 til orientering.  Tilbakemelding gis for seinere år først i året, på grunnlag av saker 
behandlet i kommunestyret siste kalenderår.  

Saksprotokoll i Formannskap - 18.01.2011 

Behandling
Formannskapet ba om en nærmere orientering i kommunestyret om følgende saker:

117/09 Hva er status?
101/09 Hvor mange festere har takket ja til å frikjøpe sin tomt?
116/09 Hva skjer?
107/09 Hva er skjedd videre her?

Rådmannens forslag for øvrig ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av politiske saker fra 1.10.2009 til 
1.1.2011 til orientering.  Tilbakemelding gis for seinere år først i året, på grunnlag av saker 
behandlet i kommunestyret siste kalenderår



PS 2/11 Fritak verv

Rådmannens forslag til vedtak
Aud Helene Heggelund gis fritak fra sitt verv som meddommer til herreds- og byretten, det 
alminnelige utvalg.

Saksprotokoll i Formannskap - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Aud Helene Heggelund gis fritak fra sitt verv som meddommer til herreds- og byretten, det 
alminnelige utvalg.



PS 3/11 Referat- og drøftingssaker
- Byjubileet.  Ordføreren orienterte om møtet i omdømmeprosjektet.  Her ble det drøftet 

hvorvidt omdømmeprosjektet kunne fremme forslag til hvordan jubileet kunne gjennomføres 
og hvordan avsatte midlet til byjubileet kunne benyttes.  Det ble foreslått at en representant 
fra Livsløpskomiteen deltar i omdømmeprosjektet som konsultativt medlem når 
omdømmeprosjektet drøftet byjubileet.  Spørsmålet tas opp med Livsløpskomiteen 18.1.11.

- Marit Aass påpekte at skolebussen fra Borøya fortsatt kommer så sent at elevene kommer 
for sent til skolen.  Rådmannen tar spørsmålet videre til Nettbuss/Aust-Agder 
fylkeskommune.

- Formannskapet ba om en oversikt over ressurser til spesialpedagogiske tiltak til 
ungdomsskolen, Parkveien spesielt og barneskolene for øvrig.

- Marit Aass tok opp spørsmålet om frosne kloakkledninger.  Ordføreren opplyste om at 
Teknisk Drift i løpet av våren foretar en gjennomgang og vurderer ytterligere tiltak for å 
hindre tilfrysning senere, evt. tydeliggjør hva en må akseptere at det ikke kan gjøres noe 
med.

- Morten Foss tok opp spørsmålet om togtaxi og referete til Fylkestingets vedtak i saken. 
Ordføreren ble anmodet om å ta opp spørsmålet med Aust-Agder fylkeskommune.  
Tilbakemelding gis i neste formannskapsmøte.

- Arbeidsgruppe som skal vurdere plankyss i Tvedestrand.  Morten Foss tok opp spørsmålet 
om arbeidsgruppen burde suppleres med en representant fra Holt og Dypvåg skogeierlag.  
Det var enighet om at ordføreren tar en henvendelse til skogeierlaget og forespør om 
ønskeligheten av å ha med en representant fra skogeierlaget som konsultativt medlem av 
arbeidsgruppen.

- Morten Foss etterlyste saken om evaluering av viltforvaltningen i kommunen.

- Morten Foss etterlyste saken om tilsudd til private veier.

- Line Mørch kommenterte dårlig brøyting Holgata – brygga – Solveien.  Ordføreren 
orienterte om at ansvaret tilligger Aust-Agder fylkeskommune.  Enhetsleder Teknisk drift 
bes om å kontakte fylkeskommunen om forholdet.


